



**NANYANG
TECHNOLOGICAL
UNIVERSITY**
SINGAPORE

Centre for Professional and
Continuing Education



REGIONAL EXECUTIVE PROGRAMMES

区域高管课程

ABOUT THE CENTRE FOR PROFESSIONAL AND CONTINUING EDUCATION, NANYANG TECHNOLOGICAL UNIVERSITY, SINGAPORE (PACE@NTU)

Drawing upon NTU's world-renowned faculty and strong industrial connections to develop quality content, PaCE@NTU offers a wide range of programmes and courses for working professionals that are curated from various disciplines and conducted via different learning platforms.

PaCE@NTU plays a crucial coordinating role between SkillsFuture Singapore, the Ministry of Education and various NTU's entities in promoting CET and lifelong learning.

The centre currently administers credit-bearing courses stackable to Specialist, Graduate or FlexiMasters certificates, Webinars/Seminars and Short Courses for the PMETs.

In addition, the centre offers Regional Executive Programmes to provide industry leaders with networking opportunities, Student Immersion Programmes to provide overseas students with the professional skills and knowledge in various in-demand topics and In-house Training programmes to meet clients' organisational learning needs.

关于新加坡南洋理工大学专业与延续教育中心

享誉全球的教职人员、与业界企业秉持的良好关系，新加坡南洋理工大学利用这些资源开发高素质的教材内容。在新加坡南洋理工大学专业与延续教育中心（PaCE@NTU），我们为在职专业人士提供各式各样的课程。课程内容包括来自不同学科的科目，也可以通过不同的学习平台进行。

在新加坡精深技能局，教育部与南大的各个实体当中，PaCE@NTU扮演着关键的协调角色，促进延续教育与培训（CET）和终身学习。

中心也为PMET（专业人员、经理、执行人员和技师）提供学分课程。完成学分后可累积获得专业文凭、深造文凭或弹性学制硕士研修文凭。除了课程，中心也会举办实体或线上研讨会。

此外，中心还提供其他课程与学习机会。一、区域高管课程为业界领导人提供建立联系网络的机会。二、学生浸濡项目为海外学生提供各种热门课题的专业技能与知识。三、内部培训课程为学生提供在企业组织的知识需求。



Our customised Regional Executive Programmes create invaluable learning and networking opportunities for industry leaders, senior executives, government leaders and entrepreneurs from the region.

Come and let your minds be challenged through this unique process of exchanging ideas, cultural perspectives and business best practices.

南大的客制化区域高管课程为业界领导人、高管、政府领导人和企业家创造宝贵的学习与建立联系网络的机会。

欢迎您通过独特的思想、文化观点与商业最佳经营方式的交流，挑战您的思维。

WHY US

您的首选

We have a team of highly experienced and professional trainers to deliver excellent quality training programmes with a personal touch that will make your learning journey truly enriching and memorable.

我们拥有一支经验丰富且专业的导师团队，专门为您提供优质的培训计划，让您有个丰富多彩、难忘的学习之旅。

Learning can be integrated with various site visits to enhance your learning experience. If virtual learning is your preference, we will be glad to arrange it for you.

为了丰富您的学习体验，课程结合了各种的实地考察。我们也可以依据您的偏好为您安排线上学习。

Your training requirements can be curated to your training objectives.

我们可以根据您的培训目标进行培训内容的编排。



Click or Scan QR
for more details.

单击或扫描QR码
了解更多详细信息。

CONTACT US

请与我们联系



Centre for Professional and
Continuing Education (PaCE@NTU)
Nanyang Technological University, Singapore
60 Nanyang Drive, SBS-01s-50,
Singapore 637551



pace@ntu.edu.sg



www.ntu.edu.sg/pace



NTUPACE